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Rotterdam, 13 september 2024,

Geacht college,

Rotterdam kampt met ruimteconcurrentie. Ten minste 50.000 nieuwe woningen, 20 hectare extra groen,
voldoende bedrijfsruimte voor een sterke economie en een vooraanstaande rol in de energietransitie staan
allemaal op het wensenlijstje van de stad. Al deze ambities moeten verwezenlijkt worden met een beperkte
hoeveelheid beschikbare ruimte. Al in 2017 heeft de Rotterdamse VVD aandacht gevraagd voor dit probleem in
haar motie “Ruimteconcurrentie” (17bb7316).

Willen we al onze ambities waarmaken, hebben we extra ruimte nodig. Een mogelijke oplossing zou de aanleg
van een derde Maasvlakte kunnen zijn. In het opinieartikel 'De enige richting voor Rotterdam is zeewaarts!'1 in
het AD bepleiten de Rotterdamse VVD en Jongere Ouderen Unie deze uitbreiding. Dit idee is niet nieuw. In het
Ontwikkelperspectief Novex Rotterdamse Haven wordt deze denkrichting nadrukkelijk benoemd, en het
ministerie van Economische Zaken en Klimaat voert momenteel een verkenning uit naar een nieuwe uitbreiding
richting zee. De aanleg van een derde Maasvlakte kan de concurrentie om ruimte in de stad verminderen en
hiermee bijdragen aan het verwezenlijken van onze uiteenlopende ambities. Hierbij hebben wij de volgende
vragen:

1. Heeft de wethouder het opinieartikel: ‘De enige richting voor Rotterdam is zeewaarts!’ gelezen?
2. Is de wethouder bekend met de problematiek in Rotterdam die voortvloeit uit de ruimteconcurrentie?
3. Wat vindt de wethouder van het idee van een derde Maasvlakte als oplossing voor de

ruimteconcurrentie?
4. Vinden er momenteel discussies op Provinciaal- en Rijksniveau met de Gemeente en de haven plaats

over de realisatie van een derde Maasvlakte?
5. Ziet de wethouder voor Rotterdam een initiërende rol in de discussie over de aanleg van een derde

Maasvlakte?
6. Is de wethouder bereid om een impuls te geven aan de discussie over de aanleg van een derde

Maasvlakte door met betrokken partijen een bijeenkomst te organiseren?

Wij kijken uit naar een spoedige beantwoording van de vragen.

Diederik van Dommelen Ellen Verkoelen
De Rotterdamse VVD 50 Plus

1 https://www.ad.nl/van-de-lezer-rotterdam/de-enige-richting-voor-rotterdam-is-zeewaarts~ad4b069f/
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